
 

 

Zápis z jednání 

Komise mládeže ČAS 
8/2021 

Datum: 10.12.2021, 16:00, Olomouc 

Přítomni: 

• Jana Sobčíková, Tomáš Kopecký, Jan Koutník, Zdeněk Rakowski, Lukáš Dejdar, Michal Černý, 

Jan Škrabal 

• Omluveni: Hana Větrovcová, Jan Dvořák 

• Host: Drahoslav Dočkal 

• zápis: Sobčíková 

 

1) Shrnutí práce KM 2021 

       JS zhodnotila práci KM v roce 2021. Bylo pracováno: 

- Metodika přípravy dětí a mládeže v atletice 

- Materiál pro KASy – doporučení pro soutěže družstev ml. žactva 

- V procesu je tvorba filmu – trénink v kategorii ml. žactva – dokončení 1. čtvrtletí 2022 

- Je připravena struktura webu pro trenéry mládeže – čeká se na nový web atletiky 

- Navázána spolupráce s AŠSK 

- Hledají se cesty užší spolupráce s SG 

 

2) VSCM 

JS informovala o stavu podpory atletů/reprezentantů VSCM – tato agenda přechází na sportovní 

úsek, v roce 22 ve spolupráci s KM/OM 

3) Rozpočet 22 

JS informovala o stavu rozpočtu na rok 22. Diskuse ohledně výše platů trenérů SCM. Bez 

valorizace, nespokojenost trenérů SCM s výší platu.  

Na rok 2023 žádoucí změna struktury rozpočtu KM i v návaznosti na koncepci sportovního 

oddělení a z ní plynoucí nároky/priority v oblasti čptm.  

4) JS děkuje všem členům KM za jejich práci v roce 2021.  

 

 



 

 

 

 

5) Atletická kancelář – položka Dětská atletika 

JS informovala o návrhu MSKAS vytvořit v atletické kanceláři položku „dětská atletika“, kam by 

se přihlašovali soutěže, které se pořádají v rámci atletické přípravky a nemají standardní 

atletické disciplíny. Zdůvodnění: NSA v dotačních titulech podporuje děti 2016 a st. Podpora 

závodících dětí je vyšší, nežli dětí neaktivních. Je tedy z pohledu dotací potřeba, aby děti závodily. 

Abychom zároveň předešli závodění dětí od 5 let ve stále stejných disciplínách, navrhuje MSKAS 

výše zmiňovanou položku v atletické kanceláři. Závody přípravek by pak mohli (ale ne nutně, 

pokud někdo bude chtít v přípravce jít 60, dálku aj., měřit a dávat do systému, tak ta možnost 

zůstává) probíhat např. formou házení na cíl skok do pásem, přeskoky švihadel apod., popř. hry. 

Nebylo by nutné zapisovat výsledky, jen by se v databázi ukázalo, že dané dítě se zúčastnilo 

závodu "dětská atletika" a počítal by se mu/ jí tento závod do dotace.  

KM s návrhem souhlasí a pověřuje JS k jednání s ČAS v této věci.  

 

 

 

 

 

 


